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 PROTOKÓŁ 

LV Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 28 września 2022 r. 

LV Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 14:00 do godz. 16:50. 

Na ogólną liczbę 21 radnych, obecnych było 19 radnych, co stanowi kworum, przy którym 

Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Zapis audio i video sesji zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. 

z 2019 r. poz. 506), dostępny jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

Gminy Strzelce Opolskie pod linkiem:  

http://bip.strzelceopolskie.pl/rada_miejska/sesje_rady_miejskiej.html 
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Otwarcie obrad LV sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady LV  Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. Proszę wszystkich o powstanie. Chciałabym uczcić pamięć Krystyny Rękawek 

radnej trzeciej kadencji, Jacka Ulfika radnego piątej kadencji oraz Jacka Lyki wieloletniego 

dyrektora PPO chwilą ciszy. Informuję, iż obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Na początku chciałam prosić, aby wszyscy 

radni, chcący zabrać głos podczas sesji, podchodzili do mikrofonów, ponieważ mówienie z dala 

od mikrofonu nie jest słyszalne w transmisji obrad, ani nie zostanie odnotowane do protokołu. 

Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: radnych, Pana Burmistrza wraz 

z zastępcami, skarbnika oraz osoby referujące projekty uchwał.  

Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 19 radnych, co stanowi kworum. Teraz bardzo proszę o potwierdzenie swojej 

obecności na tabletach. Proszę o potwierdzenie Kworum. Dziękuję. 

Szanowni Państwo, porządek obrad2 i projekty uchwał na dzisiejszą sesję otrzymaliście 

21 września 2022 r., które zostały udostępnione w aplikacji eSesja. Dziś zgodnie z zapowiedzią 

zostały przekazane projekty uchwał w sprawie zmieniającej uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady 

Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. oznaczony jako druk D oraz projekt uchwały zmieniający 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022 – 2025 przyjętą 

 
1 Lista obecności. 
2 Porządek obrad sesji. 
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Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. 

– druk E. Czy są jakieś pytania i uwagi do porządku obrad? Nie widzę. Jeśli nie ma żadnych 

głosów przechodzimy do realizacji porządku obrad. 

Podjęcie uchwał w sprawach:  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – podjęcia uchwał w sprawach: 

nadania nazwy ulicy położonej w Strzelcach Opolskich – druk A3 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej w Strzelcach Opolskich – druk A. Projekt uchwały przedstawi Jacek 

Kusidło kierownik Referatu Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Jacek Kusidło przedstawił radnych projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Henryka Skowronka o opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy. 

Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku A? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Strzelcach Opolskich 

została przyjęta przy 19 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i  „wstrzymujących się”.4 

Uchwała została oznaczona pod numerem LV/448/2022.5 

 
3 Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Strzelcach Opolskich 
4 Wynik głosowania. 
5 Uchwała nr LV/448/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 września 2022 r. w sprawie nadania 

nazwy ulicy położonej w Strzelcach Opolskich 
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uchwalenia „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Strzelce Opolskie” – druk B;6 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Strzelce 

Opolskie” – druk B. Projekt uchwały przedstawi Magdalena Wolańska architekt miejska. 

Magdalena Wolańska przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Henryka Skowronka o opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy. 

Henryk Skowronek przedstawił pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku B? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie uchwalenia „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Strzelce Opolskie” została przyjęta przy 19 głosach 

„za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.7 

Uchwała została oznaczona pod numerem LV/449/2022.8 

zmieniającej Uchwałę Nr XV/152/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie określenia przystanków, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Strzelce Opolskie oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków - druk C;9 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

Uchwałę Nr XV/152/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 

 
6 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Strzelce Opolskie” 
7 Wynik głosowania. 
8 Uchwała nr LV/449/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 września 2022 r. w sprawie 

uchwalenia „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Strzelce Opolskie” 
9 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr XV/152/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z 

dnia 30 października 2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Strzelce Opolskie oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 
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2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Strzelce Opolskie oraz warunków i zasad korzystania z tych 

przystanków - druk C. Projekt uchwały przedstawi Monika Mickiewicz – kierownik Referatu 

Spraw Społecznych i Promocji. 

Monika Mickiewicz przedstawiła radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Danutę Foryt o opinię Komisji Gospodarki i 

Rozwoju. 

Danuta Foryt przedstawiła pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Bogdana Małychę o opinię Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego. 

Bogdan Małycha przedstawił pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Marka Zarębskiego o opinię Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu. 

Marek Zarębski przedstawił pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku C? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Uchwałę Nr XV/152/2019 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Strzelce Opolskie oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków  została przyjęta przy 19 głosach „za”, braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.10 

Uchwała została oznaczona pod numerem LV/450/2022.11 

 
10 Wynik głosowania. 
11 Uchwała nr LV/450/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 września 2022 r. w sprawie 

zmieniającej Uchwałę Nr XV/152/2019 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 30 października 2019 r. w 
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zmieniającej uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Strzelce Opolskie na 2022 r. – druk D;12 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. – druk D. Projekt uchwały 

przedstawi Piotr Szuba skarbnik gminy.  

Piotr Szuba przedstawił radnym projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Agnieszkę Knopik o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu i Finansów. 

Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś dodatkowe pytania. Otwieram dyskusję. Nie 

widzę. Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku D? Proszę 

o podniesienie ręki i zagłosowanie na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy 

Strzelce Opolskie na 2022 r. została przyjęta przy 18 głosach „za”, braku głosów „przeciw” i 1 

głosie „wstrzymującym się”.13 

Uchwała została oznaczona pod numerem LV/451/2022.14 

 
sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Strzelce 

Opolskie oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków 
12 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z 

dnia 22 grudnia 2021 r. w sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. 
13 Wynik głosowania.  
14 Uchwała nr LV/451/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 września 2022 r.  w sprawie 

zmieniającej uchwałę nr XLVI/381/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. w 

sprawie uchwały budżetowej Gminy Strzelce Opolskie na 2022 r. 
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zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na 

lata 2022 – 2025 przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w 

Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. – druk E.15 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmieniającej 

Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022 – 2025 przyjętą 

Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. 

– druk E. Projekt uchwały przedstawi Piotr Szuba skarbnik gminy.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Agnieszkę Knopik o przedstawienie opinii Komisji 

Budżetu i Finansów. 

Agnieszka Knopik przedstawiła pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. Nie widzę. Jeśli 

nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku E? Proszę o podniesienie ręki i zagłosowanie 

na tablecie. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy 

Strzelce Opolskie na lata 2022 – 2025 przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. została przyjęta przy 19 głosach „za”, braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.16 

Uchwała została oznaczona pod numerem LV/452/2022.17 

Burmistrz Tadeusz Goc zwrócił uwagę radnym na przygotowany na dzisiejszą sesję obszerny 

dokument dot. zmian w uchwałach. Jest to konsekwencja wielu zmian jakie zachodzą 

w finansach. 

 
15 Projekt uchwały w sprawie zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022 

– 2025 przyjętą Uchwałą Nr XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r.   
16 Wynik głosowania. 
17 Uchwała nr LV/452/2022 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 28 września 2022 r. w sprawie 

zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Strzelce Opolskie na lata 2022 – 2025 przyjętą Uchwałą Nr 

XLVI/380/2021 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 22 grudnia 2021 r. 
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Przyjęcie protokołu z LIV sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do punktu przyjęcia 

protokołu z poprzedniej sesji. Czy są jakieś pytania i uwagi do protokołu? Nie widzę. Jeśli nie 

ma uwag, to stwierdzam przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Pana burmistrza o przedstawienie sprawozdania.18 

Burmistrz Tadeusz Goc przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami.  

Pytania do Sprawozdania Burmistrza 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania, uwagi? 

Pan radny Henryk Skowronek zapytał o przetarg na sprzedaż ziemi na wysypisku śmieci  

działki 585/15 i działki na której stoi hala,  z jakiego powodu gmina odstąpiła od zamiaru 

sprzedaży obydwóch działek razem.  

Burmistrz Tadeusz Goc odpowiedział radnemu, że gmina chciałaby sprzedać teren w centrum 

składowiska, w ciągu najbliższych miesięcy musimy sprostać wymogom prawa, poinformował 

o zabezpieczeniu funkcjonowania składowiska, które musi być chronione i oddzielone od 

innych użytkowników, by nie było problemu z dostępem do działki i składowiska. 

Pan Henryk Siromski zabrał głos w sprawie sprzedaży budynku po pałacu, poprosił, by część 

tej kwoty zainwestować w sołectwo Błotnica, bo potrzeby są duże, poprzez np. wymianę 

oświetlenia, remontu pomieszczenia świetlicy. Kolejne pytanie dotyczyło problemu 

nieodbierania odpadów z pojemników, dlaczego nie można podejść do tego po ludzku, 

wymiana kubłów z czasem nastąpi, ale mimo to powinny być odbierane jak dotychczas. 

Burmistrz odpowiedział radnemu, że jest to działanie i decyzja, którą określił ustawodawca już 

dawno, dopuszczamy malowanie części kubłów, jest to nasz pomysł, który nie jest do końca 

zgodny z ustawą, były upomnienia, że nie respektujemy prawa. Środki ze sprzedaży majątku 

są rozdysponowywane w ramach możliwości, w ostatnich latach w Błotnicy wybudowaliśmy 

budynek OSP, salę gimnastyczną, bibliotekę, świetlicę, pomieszczenie sołtysa, decydują 

potrzeby. Gdyby nie te środki mielibyśmy problem z funkcjonowaniem gminy. Tam, gdzie jest 

to najbardziej potrzebne tam będą wydawane. 

Pan Andrzej Porębny podziękował referatowi Gospodarowania Odpadami Komunalnymi za 

zamieszczenie w Internecie konkretnej informacji i przypomnienia jak winien wyglądać 

 
18 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 
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pojemnik na odpady i że nie jest to decyzja gminy, dodatkowo radny podziękował radnemu 

Arnoldowi Kozioł i zastępcy burmistrza Marii Feliniak za uporządkowanie pomnika 

i odnowienia nagrobków powstańców. 

Pan Henryk Rudner zabrał głos w sprawie pomalowania pojemników na odpady, wyjaśnił, że 

nie jest to problem wystarczy przemalować sprejem, przypomniał, że dawniej opieką nad 

pomnikami zajmowały się szkoły i uczniowie, radny jest za tym by znów wrócić do takiej 

praktyki. 

Radny Andrzej Porębny poparł również propozycję by szkoły mogły dbać o  pomniki, tylko 

żeby w budżecie gminy zabezpieczyć środki i przekazać je szkołom np. na zakup narzędzi. 

Burmistrz Goc podkreślił pozytywny wymiar wychowawczy i patriotyczny takiego 

rozwiązania, by szkoły mogły zaangażować się w opiekę nad pomnikami.  

Przewodnicząca Gabriela Puzik dodała, że w Kadłubie porządkowaniem wzniesienia Cholera 

Berg zajmują się mieszkańcy i robią to w czynie społecznym.  

Radny Marek Zarębski dopytał o zapis w sprawozdaniu dot. projektu rozpoczęcia rozbudowy 

ulicy Polnej i Pogodnej w Strzelcach, dlaczego SWiK odmówił wydania  warunków 

przyłączenia odwodnienia ulic i jak to wpłynie na ten projekt. 

Burmistrz Tadeusz Goc wyjaśnił, że gdy są realizowane inwestycje rozbudowy ulic, tam trzeba 

zastosować instalacje chłonne, system odprowadzania wód opadowych, w tym miejscu należy 

zastosować inne rozwiązania. 

Radny Marek Zarębski zapytał o inwestycję budowy saunarium, które ma być realizowane za 

około czterysta tysięcy złotych. Takie postępowanie przy braku funduszy na funkcjonowanie 

może być skrytykowane przez mieszkańców, bo w najbliższym czasie rozważane jest 

zamknięcie pływalni z uwagi na koszty energii. Radny przypomniał, że już wcześniej 

sygnalizował, że z tych pieniędzy proponował budowę tężni solankowej, która jest dużo 

lepszym rozwiązaniem i tańszym oraz może przyciągnąć większą ilość korzystających.  

Burmistrz odpowiedział radnemu, że nie da się wstrzymać wszystkiego co gmina ma 

zaplanowane, basen będzie kosztować coraz więcej, to są inwestycje, które pochłaniają duże 

nakłady, ale nie będą generować dochodów, projekt inwestycji saunarium został ograniczony 

do minimum z uwagi na koszty i udział własny, to są trudne i ryzykowne decyzje. Burmistrz 

odniósł się również do nieskutecznego postępowania w sprawie inwestycji na stadionie, 

z powodu krótkiego terminu na przygotowanie dokumentacji. 
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Pan radny Marek Zarębski dodał, że był przeciwny pomysłowi przeznaczenia 17 procent 

funduszu sołeckiego na organizację imprez w sołectwie Mokre Łany, mimo to większość 

zagłosowała „za”. 

Pan Tadeusz Koteluk w imieniu mieszkańców zapytał, kiedy harmonogram przewiduje 

zakończenie robót w rejonie ulic Dolińskiej, Mickiewicza i Kozielskiej. Poprosił również by 

służby burmistrza zaaktywizowały wszystkich właścicieli chodnika obok marketu Polo do 

wyrównania nawierzchni, tak jak to zrobił właściciel sklepu. 

Burmistrz wyjaśnił, że problemem jest to, że chodnik posiada kilku właścicieli, korespondencja 

w tej sprawie m.in. z powiatem trwa już długo. Natomiast jeśli chodzi o remont dróg to 

burmistrz wyjaśnił, że remont na ul. Gogolińskiej zostanie zakończony 3 października 

natomiast w rejonie tzw. Trójkąta Bermudzkiego ulice zostaną udrożnione najprawdopodobniej 

do końca roku. 

Wnioski, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – wnioski 

i sprawy różne. Otwieram dyskusję. 

Pani Danuta Foryt zwróciła uwagę, że w czasie obchodów Powiatowego Święta Chleba w parku 

można było zobaczyć kilka patroli policyjnych, pieszych czuwających nad porządkiem, radna 

poprosiła by zwiększyć ilość takich patroli w całym mieście na co dzień. 

Radna Agnieszka Knopik przedstawiła pisemny wniosek do burmistrza by zakupić dla 

wszystkich sołectw flagi gminne, zapytała również w imieniu mieszkańców, kiedy zostaną 

usunięte słupy po lampach, które nie świecą.  

Burmistrz wyjaśnił, że gmina wystosowała postulat do właściciela słupów Tauronu by 

pousuwano nieużytkowane słupy, natomiast odpowiedź była taka, że jeśli gminie one 

przeszkadzają to może je sama usunąć, lub właściciel to zrobi na koszt gminy. Pan Goc zwrócił 

uwagę, że koszty energii elektrycznej obciążają gminy co jest nielogiczne i uciążliwe, bo słupy 

nie należą do gminy. Mimo, że to nie nasze oświetlenie, właściciel drogi winien ponosić te 

koszty. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, chciałam poinformować, iż wpłynęła Uchwała Nr 

305/2022 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku. Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Opolu w osobach: Aneta Sakra – przewodnicząca, Aleksandra 
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Bieniaszewska, Magdalena Przybylska opiniuje pozytywnie przedłożoną przez Burmistrza 

Strzelec Opolskich informację o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2022 r.19 

Przewodnicząca przypomniała również, że wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady 

Miejskiej ustalono na dzień 3 października. 

Radny Bogusław Farion podziękował burmistrzowi, zastępcom i wszystkim zaangażowanym 

w organizację dożynek gminnych w Suchej. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. W czasie od ostatniej sesji nie wpłynęła żadna  

interpelacja.  

Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – 

interpelacje i zapytania radnych. Czy ktoś z państwa chce złożyć interpelacje lub zapytanie, 

proszę o przygotowanie ich na piśmie.  

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję dot. spraw organizacyjnych.  

Przewodnicząca podziękowała radnym za udział w pogrzebie i dożynkach. 

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Ustalam termin kolejnej, LVI Sesji Rady Miejskiej 

w Strzelcach Opolskich na dzień 26 października 2022 roku o godz. 14.00. 

Zamknięcie obrad LV sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Zamykam obrady LV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. 

Zamknięcia obrad LV sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 

Przewodniczyła: Gabriela Puzik 

 

 
19 Uchwała Nr 305/2022 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o informacji o przebiegu 

wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku 
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Protokół sporządziła: Małgorzata Kielan 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


